
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Gounou en de heer H. van Kessel, 

 

U hebt op 13 september artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de overdracht Q-

koorts patiënten van Q-support naar de gemeente Oss. 

In de brief beantwoord ik uw vragen puntsgewijs. 

 

Vraag 1. Is het college het met de PvdA eens dat de groep Q- koortspatiënten, gelet 

op het verleden, goede aandacht verdienen in de gemeente Oss? Zou Oss hierin een 

voorbeeld gemeente moeten zijn?  

 

De gemeente Oss vindt dat Q-koortspatiënten aandacht verdienen. En gemeente Oss besteedt 

hier ook aandacht aan. Zo hebben de afgelopen jaren een aantal bestuurlijke overleggen 

plaatsgevonden met Q-support. Aan dit overleg namen verschillende gemeenten, Q-support 

en de Provincie deel. Ook heeft het college eerder besloten om het beweegprogramma voor 

Q-koortspatiënten te vergoeden tot 2020. Binnen de gemeente Oss is een aantal 

fysiotherapeuten waar Q-koorts patiënten een beweegprogramma kunnen volgen. Door de 

zorgverzekeraars wordt het beweegprogramma niet vergoed. In 2019 maakt de gemeente 

Oss opnieuw een afweging over het financieren van het beweegprogramma na 2020. Tot nu 

toe hebben 6 inwoners van de gemeente Oss gebruik gemaakt van de financiële vergoeding 

voor het beweegprogramma. 
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Ook zijn de consulenten van de gemeente Oss geïnformeerd over Q-koorts. Op het moment 

dat een Q-koortspatiënt een zorgvraag heeft dan zijn consulenten bekend met het 

ziektebeeld. En bieden zij maatwerk waar dat nodig is. 

 

Tussen de gemeenten in de subregio Oost Brabant wisselen we informatie uit over 

bijvoorbeeld financiering van het beweegprogramma en het behandelen van de zorgvragen. 

Gemeente Oss hoeft niet het voorbeeld te zijn. Wij vinden belangrijk dat er goed overleg 

plaatsvindt tussen de gemeenten om de zorgvragen goed af te kunnen doen. En daar komt bij 

dat elke gemeente haar rol anders kan invullen wanneer het gaat om het behandelen van 

zorgvragen van bijvoorbeeld Q-koortspatiënten. 

 

Vraag 2. Hoe gaat de gemeente Oss deze nieuwe taak oppakken en vormgeven?  

De gemeente Oss ziet dit niet als een nieuwe taak. Voor alle inwoners geldt dat zij met haar 

zorgvragen terecht moeten kunnen bij de gemeente Oss. En het mag niet uitmaken om welk 

ziektebeeld het gaat. Elk zorgvraag behandelen wij zorgvuldig. Om de zorgvraag van Q-koorts 

patiënten goed te behandelen zijn de consulenten op de hoogte van het ziektebeeld. Daar 

waar nodig maken de consulenten gebruik van de expertise van Q-support.  

 

Vraag 3. Welke acties heeft het college ondernomen om voor een warme overdracht 

van de begeleiding van Q Support naar de gemeente te zorgen? Wat is de stand van 

zaken met betrekking tot de samenwerking met support 2.0 en het ministerie?  

Wij zien de Q-koorts patiënten niet anders dan patiënten met een ander ziektebeeld. Dat wil 

zeggen dat zij net zoals andere inwoners contact op kunnen nemen met de gemeente Oss 

wanneer zij een zorgvraag hebben. Het gaat ons niet om het ziektebeeld maar om de 

zorgvraag. De gemeente vraagt de inwoner altijd of hij/zij zich wil laten vergezellen door 

iemand tijdens het gesprek. Voor Q-koortspatiënten geldt dat zij zich kunnen laten 

vergezellen door Q-support. Dit is ook een afspraak die we hebben gemaakt met Q-support.  

 

Ook hebben we met Q-support een gesprek gehad over de warme overdracht. Gebleken is dat 

niet alle Q-koortspatiënten op dit moment een zorgvraag hebben. In het kader van de privacy 

willen wij geen namen van Q-support ontvangen van patiënten die mogelijk een zorgvraag in 

de toekomst hebben. 

 

Wat betreft de samenwerking blijft de gemeente Oss in overleg met Q-support. Het 

meerjarenbeleidsplan van Q-support is aangeboden aan het Ministerie van VWS. Tot op heden 

heeft Q-support nog geen reactie ontvangen van het Ministier van VWS. 
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Vraag 4. Op de website van de gemeente Oss is niets te vinden over dit onderwerp. 

Hoe kunnen Q- koorts patiënten zich bij de gemeente melden?  

Voor elke inwoner geldt dat wanneer zij vragen hebben over zorg contact op kunnen nemen 

met de gemeente Oss. Via de website van de gemeente Oss kun je informatie vinden via het 

icoontje Alles over zorg. We benoemen hier niet specifiek Q-koorts. Zoals eerder aangegeven 

gaat het ons niet om het ziektebeeld meer om de hulpvraag. We hebben ook geen specifieke 

informatie voor andere ziektebeelden zoals bijvoorbeeld ALS, chronische vermoeidheid etc..  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
 

Thijs van Kessel 

Wethouder zorg 

 

 


